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Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

  

A Bizottsági ülés ideje: 2023. december 13. napján 11:00 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek:  

            Csernai Ferencné bizottsági elnök 

Szabó János bizottsági tag 

Bodnár Ferencné bizottsági tag  

            Zelina Dolóresz bizottsági tag   

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag   

 

Az ülésről távol maradtak: 

Palicz István bizottsági tag 

Sebes Péter bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Dénes Ferenc ügyvezető, Adamantin Kft. 

Dr. Hegedűs Jolán házi gyermekorvos 

Dr. Holhos Mária felnőtt háziorvos 

  

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Dénes Ferenc ügyvezető, Adamantin Kft. 

Dr. Hegedűs Jolán házi gyermekorvos 

 

Jegyzőkönyvvezető:  Buka Gabriella 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság határozatképes, mivel a 7 tagból 5 tag jelen van, egyben 

az ülést megnyitotta. Javaslatot tett arra, hogy az első napirendi pontként szereplő a 

sátoraljaújhelyi IV. számú fogorvosi praxis éves munkájáról szóló tájékoztató elfogadásáról 

szóló előterjesztést második napirendként tárgyalja a bizottság és a harmadik napirendként 

szereplő előterjesztést a sátoraljaújhelyi VI. számú felnőtt háziorvosi praxis ötéves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására vonatkozó előterjesztést vegyék le a napirendről, 
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tekintettel arra, hogy Dr. Holhos Mária nem tudott megjelenni a bizottsági ülésen. 

Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy az ülés napirendjével kapcsolatosan van-e észrevétel 

vagy egyéb javaslat. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb észrevétel, javaslat nem volt, Csernai Ferencné elnök az ülés 

módosított napirendjét szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal, - egyhangúlag - az ülés napirendjét az alábbi módosítással elfogadta. 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi II. számú gyermek háziorvosi praxis éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

      Előterjesztő: Dr. Hegedűs Jolán 

2. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi IV. számú fogorvosi praxis éves munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadására 
Előterjesztő: Dénes Ferenc ügyvezető, Adamantin Kft. 

 

Zárt ülésen: 

 

Előterjesztés segélykérelmek elbírálására 

 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi II. számú gyermek háziorvosi praxis éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Hegedűs Jolán házi gyermekorvost, 

hogy van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dr. Hegedűs Jolán házi gyermekorvos: a Covid járvány elmúltával előtérbe került a 

személyes kontaktus. Minden gyermeket megvizsgál, de vannak olyan esetek, amikor 

telefonon kéri a szülő, hogy gyógyszert írjon fel, ezeket a kéréseket elutasítja. A 

gyermeklétszám csökkenést nem észlelte a körzetében. Számára az a feltűnő, hogy többen 

költöznek haza külföldről. A tájékoztatóban is látható, hogy magas a betegforgalom, melynek 

egy részét az teszi ki, hogy igazolásért telefonálnak. Az intézményvezetőkkel való egyeztetés 

során megbeszélték, hogy a szülő félévente 3 napot igazolhat a gyermeknek.  

Kérdések, vélemények: 

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy milyen Doktornő kapcsolata a 

védőnőkkel. 

 

Dr. Hegedűs Jolán házi gyermekorvos: kifogástalan kapcsolatot ápolnak a védőnőkkel. 

Nagyon alázatos és lelkiismeretes védőnőkkel dolgoznak együtt. A Covid járvány ideje alatt 

sem maradtak el a kötelező védőoltások beadása. Rendszeresen behívják a csecsemőket és a 

szűrni való korcsoportokat, sokat segítenek az iskolákban tartott szűrővizsgálatok alkalmával 

is.  
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Szabó János bizottsági tag: saját gyermekével kapcsolatban tapasztalta, hogy Doktornő 

mindig mosolygósan és készségesen - akár hétvégén is - rendelkezésre áll a szülőknek. 

Megköszönte Doktornő munkáját és jó egészséget kívánt. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: Doktornő folyamatos készenlétet biztosít a 

feladatellátási szerződésben foglaltak szerint. Örül a beszámoló azon részének, hogy a Covid 

járvány után már a személyes találkozások az elsődlegesek. A védőnőkkel kapcsolatosan jó 

hallania a pozitív visszajelzést, mert korábban volt észrevétel a veszélyeztetettség jelzése 

kapcsán. További jó egészséget kívánt, hogy még hosszú ideig tudja ezt a szakmai munkát 

ellátni. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény javaslattal kapcsolatban egyéb vélemény nem 

volt, Csernai Ferencné elnök, szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és 

Egészségügyi Bizottság döntsön arról, hogy – Dr. Hegedűs Jolán gyermek háziorvos által 

előterjesztett – a sátoraljaújhelyi II. számú gyermek háziorvosi praxis éves munkájáról szóló 

tájékoztatót fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

616/2023.(XII.13) határozata  

a sátoraljaújhelyi II. számú gyermek háziorvosi praxis éves munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – Dr. Hegedűs Jolán gyermek háziorvos által előterjesztett 

– a sátoraljaújhelyi II. számú gyermek háziorvosi praxis éves munkájáról szóló tájékoztatót 

elfogadja. 

 

2. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi IV. számú fogorvosi praxis éves munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dénes Ferenc ügyvezető urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dénes Ferenc ügyvezető: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy a körzetbe dolgozó fogorvos egy 

állandó személy. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: Bodnár Ferencné bizottsági tag kérdéséhez 

kapcsolódóan kik a fogorvosok, milyen beosztás szerint rendelnek. A betegek szempontjából 

fontos kérdés, hogy ha valaki fogászati beavatkozást szeretne ugyanazon fogorvossal, akkor 

ez kivitelezhető-e. 
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Dénes Ferenc ügyvezető: a IV. számú körzetbe fix fogorvosok járnak és 

kivitelezhető, hogy a fogorvosi beavatkozást ugyan az a fogorvos végezze el. Az Adamantin 

Kft.egy egészségügyi szolgáltató cég és éveken keresztül a körzetet 2 fogorvos látta el. Ez a 

körzet nagy beteglétszámmal rendelkezik és magas a 62 éven felüliek aránya, így aki ebben a 

körzetben fogászati tevékenységet lát el az zömében TB finanszírozott munkát végez. A IV. 

számú fogorvosi körzetet egy időben Dr. Dóra Kristóf látta el egyedül és mindent megtettek, 

hogy a környéken telepedjen le, de pár hónappal ezelőtt Sopronban felajánlottak neki egy 

fogászati rendelő átvételét, mellyel nem tudnak versenyezni. Jelnleg Doktor úr fizetésnélküli 

szabadságát tölti. A körzetet ismét 2 fogorvos látja el, mint korábban. Jelenleg az Adamantin 

Kft. orvoshiánnyal küzd. Sok esetben, ha Borsod Abaúj Zemplén Vármegyébe fogorvost 

hívnak és nem Miskolcra, akkor nem vállalják a munkát. A körzet ellátása minden esetben 

biztosítva van és azt szeretné elérni, hogy egy praxisnak egy fogorvosa legyen. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: nagyon örültünk, amikor Dr. Dóra Kristóf átvette a 

praxist és azt gondolták, hogy letelepszik a városban és megoldódik a körzet problémája. Ha 

ennyire bizonytalan a szakember ellátottság, akkor célszerű-e elkezdeni a körzetben a 

fogszabályozást.  

 

Dénes Ferenc ügyvezető: akivel számoltak a fogszabályozási tevékenység elvégzésével 

kapcsolatban, az a fogorvos elment szakvizsgázni. Jelenleg ezt a tervet sajnos el kell 

halasztani a körzetben. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: ha van olyan fogorvos, akit meg kell győzni, hogy miért válassza 

Sátoraljaújhelyt, akkor nagyon szívesen körbe vezetik a városban és megmutatják, hogy 

milyen lehetőségek vannak a városban.  

 

Dénes Ferenc ügyvezető: megköszönte a segítséget és élne is ezzel a lehetőséggel. 

 

Tekintettel arra, hogy a javaslattal kapcsolatban egyéb vélemény nem volt, Csernai Ferencné 

elnök, szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

döntsön arról, hogy – az Adamantin Kft. által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi IV. számú 

fogorvosi praxis éves munkájáról szóló tájékoztatót fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

617/2023. (XII.13.) határozata 

a sátoraljaújhelyi IV. számú fogorvosi praxis éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – az Adamantin Kft. által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi 

IV. számú fogorvosi praxis éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja.  

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el Csernai Ferencné bizottsági 

elnök megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta 

munkáját. 
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K. m. f. 

 

 

 

Bodnár Ferencné sk.              Csernai Ferencné sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottság elnöke 


